
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 8 januari 2019 

 

Betreft: Beleidskader gemeentelijk woonwagen- en standplaatsenbeleid 

 

Een aantal inwoners van Westland hebben een brief aan de Raad gericht 

waarbij zij de Gemeenteraad verzoeken op korte termijn beleid te 

ontwikkelen met betrekking tot het Beleidskader gemeentelijk woonwagen- 

en standplaatsenbeleid. Concreet wordt gevraagd vier standplaatsen voor 

de betreffende familie toe te staan. 

 

Dit leidt tot de navolgende vragen: 

- Is het College bekend met het Beleidskader gemeentelijk 

woonwagen- en standplaatsenbeleid en heeft het College al het 

beleid vastgesteld? 

- Zo niet, gaat het College dan voorstellen doen aan de Raad om 

beleid op dat punt te ontwikkelen? Concreet wordt gevraagd om 

vier standplaatsen. Is dit realiseerbaar? 

- In de reactie van de voorzitter en plaatsvervangend voorzitter van 

BVO wordt aangegeven dat de brief in behandeling is bij het 

College. Hoe zit dat omdat de brief aan de Raad gericht is? In welk 

stadium van behandeling bevindt de brief zich bij het College?  

- Overigens hebben de briefschrijvers aangegeven dat zij de brief bij 

de gemeente bezorgd hebben en dat bij navraag die brief niet 

bekend bleek te zijn waarna ze de brief nog een keer hebben 

bezorgd. Klopt dit verhaal en wat is de reden van het kwijtraken van 

de eerste brief? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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